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There are no translations available.

Csökkentett finanszírozást kaptak az alapellátást végző orvosok - mondta Éger István, a
Magyar Orvosi Kamara elnöke szerdai sajtótájékoztatóján. Hét forinttal csökkent az úgynevezett
kártyapénz, vagyis az eddig egy ellátási pontért járó 163 forint helyett 156 forintot kaptak.

  

Ez összegszerűen nagyjából tízezer forint mínuszt jelent praxisonként havonta.

  

A szóban forgó finanszírozás-csökkentés nem tesz különbséget a nagyvárosi és a
kistelepülésen ellátást nyújtó háziorvosok között.

  

Éger István közlése szerint a háziorvosi kasszát sújtó 1,7 milliárd forintos elvonást a
Pénzügyminisztérium a járulékterhek csökkentésével magyarázza.

  

A kamarai elnök szerint ennek az elvonásnak nincs meg a jogi alapja, ezért levéllel fordult
Székely Tamás egészségügyi miniszterhez, hogy mielőbb lépjen a rendkívül előnytelen
intézkedés azonnali visszavonása érdekében. Éger István érthetetlennek nevezte ezt a lépést,
hiszen a kormányzat a 2010-es évet az egészségügyi nyerteseként aposztrofálta. Hozzátette
azt is, a kamara évek óta jelzi, hogy az alapellátás finanszírozása elégtelen, veszélyeztetve
ezzel a betegellátást. A köztestület véleménye szerint a jelenlegi finanszírozás duplájára lenne
szükség.

  

Valóban történt csökkenés a háziorvosi finanszírozásban, de a szektorban bevezetendő
úgynevezett indikátorrendszer bevezetése után plusz pénzhez jutnak az alapellátást nyújtó
orvosok - reagált Medgyaszai Melinda egészségügyi szakállamtitkár. Magyarázatként elmondta,
szakértői számítások születtek az idei munkáltatói terhek csökkenésének mértékéről, az infláció
növekedéséből adódó többletkiadásokról, és ezek egyenlegéből adódott az új finanszírozás.
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